

supereal.

rented.



Bridel

apartment – 1 bedroom

50 m²

This nice unfurnished one-bedroom apartment in Bridel has been rented!

This 50 sqm apartment features an entry with a wardrobe and an equipped kitchen that opens onto a living area with access to a balcony of 9 sqm.

It also offers a lovely bedroom with a built-in closet and balcony access, as well as a shower room and a separate toilet.

It has an outside parking spot as well as a cellar in the basement.

Bridel is a sought-after location due to its green environment while still being close to the city center.

25 rue Paul Binsfeld is in the heart of Bridel, close to the primary school, pharmacy, sports hall, bank, local shops, and various parks. Two minutes' walk from the apartment is a bus stop that takes you to the city center.

Please contact our fantastic staff if you require any additional information or a property estimate! Supereal. smart real estate services.

.....
Ce bel appartement une chambre à Bridel a été loué !

D'une surface de 50 m², il comprend une entrée avec placards ainsi qu'une cuisine équipée ouverte sur une pièce de vie avec accès à un balcon de 9 m².

Il est également composé d'une chambre avec des placards faits sur-mesure, une salle-de-douche ainsi qu'un toilette séparé.

S'y ajoutent un emplacement de parking extérieur et une cave en sous-sol.

Bridel est un des endroits les plus recherchés pour son environnement verdoyant tout en restant à proximité du centre ville.

Le 25 rue Paul Binsfeld se situe dans le centre de Bridel à proximité de l'école primaire, la pharmacie, le hall sportif, la banque, les commerces de proximité et les divers parcs. Un arrêt de bus permettant de rejoindre le centre ville se trouve à 2 minutes à pied de l'appartement.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n'hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : r_ben_22170 / year of construction : 1976 / cpe : hh

elevator / separate wc / cellar / balcony / garden / double glazing / fuel oil / parking / 1 bathroom(s)

rented.

















supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg